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Platby pojistného se příští rok zřejmě sníží 
    

Jiří PETROVIČ, moderátor 
-------------------- 
Platby pojistného se příští rok zřejmě sníží. Zatím ale jen těm nejbohatším. Vláda chystá 
návrh, který stanoví strop pro odvod sociálního a zdravotního pojistného na osmdesát tisíc 
měsíčně. Ministr práce a sociálních věcí Petr Nečas chce ale jít dál. Postupně by se pojistné 
mělo platit maximálně z dvou a půl násobku průměrné mzdy. 
 
redaktorka 
-------------------- 
Ti, kteří odvádějí pojistné ze stotisícových platů, takové peníze nikdy od státu nedostanou 
zpátky. Na tom se shoduje ODS i opoziční ČSSD a chtějí to od příštího roku změnit. Jejich 
návrhy se ale liší. ODS v dubnu vládě předloží strop v hodnotě čtyřnásobku průměrné mzdy. 
 
Petr NEČAS, ministr práce a sociálních věcí /ODS/ 
-------------------- 
Chceme postupně, aby se tento strop snižoval a já bych ho v horizontu několika let rád viděl 
někde okolo dvě a půl až trojnásobku průměrného platu. 
 
Bohuslav SOBOTKA, místopředseda strany, stínový ministr financí /ČSSD/ 
-------------------- 
Sociální demokraté budou podporovat pětinásobek. 
 
redaktorka 
-------------------- 
Sociální demokraté už návrh dokonce předložili. Omezení plateb obě strany vysvětlují stejně. 
 
Milan URBAN, stínový ministr průmyslu a obchodu /ČSSD/ 
-------------------- 
Je to dobré pro rozhodování investorů, je to prostě dobré, abychom v České republice měli ty 
nejlepší hlavy, které nám samozřejmě budou pomáhat k tomu, aby se firmám dařilo. 
 
Daniel MÜNICH, ekonom, CERGE 
-------------------- 
Dopad se skutečně může soustředit do několika odvětví, kde podnikají firmy zaměstnávající 
vysoce vzdělané a vysoce mzdově ohodnocené zaměstnance. 
 
redaktorka 
-------------------- 
Zatím by se jejich návrhy tedy dotkly asi jen procenta zaměstnanců. 
 


